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Protokół nr 42/2007 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 06.08.2007 r. 

 

 

Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Wicestarosta p. Wiktor Tyburski 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 

2. Sprawy różne. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 41/2007. 

 

Ad1) 

 

Kierownik Referatu Promocji i Rozwoju p. Andrzej Kubiak przedstawił: 

 

1) plan remontu w placówkach oświatowych na 2007 rok- załącznik nr 1. Kierownik 

Referatu poinformował, że plan remontów został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Edukacji Kultury, Sportu i Turystyki. 

Zarząd zatwierdził plan remontów na 2007 rok i podjął decyzję o rozpoczęciu inwestycji           

( uruchomienie przetargu na kwotę 102.000 zł) w DPS nr 2, poproszono Skarbnik Powiatu p. 

Grażynę Janik, aby na następnym posiedzeniu przedstawiła możliwości uzyskania środków 

finansowych na realizację pozostałych zadań w 2007 roku. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 

 

2) wniosek o ujęcie w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym na lata 2007-2013 

termomodernizacji budynków: MDK, ZSGŻiA, PCE- ZSP nr 2, SOS-W- załącznik nr 2. 

 Zarząd wyraził zgodę na ujęcie w WPI termomodernizację budynków: MDK, 

ZSGŻiA, PCE- ZSP nr 2 oraz SOS- W. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda przedstawiła: 

 

1) prośbę Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 2 p. Marka Białego                         

o dofinansowanie zakupu i montażu hydrantu przeciwpożarowego kwocie 2.000 zł. 

 Zarząd powróci do rozpatrzenia wniosku w momencie analizy budżetu szkół. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 

 

2) projekt umowy partnerskiej polegającej na wspólnej realizacji projektu finansowanego ze 

środków Unii Europejskiej przy udziale budżetu państwa. 

 Zarząd wstępnie zaakceptował przystąpienie do wspólnego projektu w roli Partnera 

Ochotniczego Hufca Pracy, z jednoczesną prośbą o doprecyzowanie celów umowy                     

i poprawienie błędów formalnych umowy. 
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Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 

 

1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie przystąpienia Powiatu Lęborskiego 

do projektu pod nazwą „ Termomodernizacja budynków oświatowych Powiatu Lęborskiego”. 

Budynki: Młodzieżowego Domu Kultury, Zespołu Szkół Gospodarki Żywnościowej                  

i Agrobiznesu, Powiatowego Centrum Edukacyjnego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 

2 – Centrum Kształcenia Praktycznego, Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychowawczego 

zgodnie z opracowanymi audytami wymagają termomodernizacji, która pozwoli na 

zmniejszenie kosztów eksploatacji. Projekt zakłada m.in.: ocieplenie ścian zewnętrznych           

i stropodachów, usprawnienie wentylacji, wymianę stolarki otworowej, wymianę instalacji 

c.o. (grzejniki, przewody) montaż zaworów termostatycznych i podpionowych. Planowana 

wysokość środków z budżetu Powiatu – wkład własny w latach 2008-2010 wynosi 2.000.000 

złotych. 

 Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do zaopiniowania przez Komisje Rady 

Powiatu Lęborskiego. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 

 

2) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie przystąpienia Powiatu Lęborskiego 

do projektu pod nazwą „ Centrum Aktywizacji Osób Bezrobotnych”. Centrum Aktywizacji 

Osób Bezrobotnych to propozycja kompleksowej oferty służąca pełnej aktywizacji 

zawodowej i społecznej osób bezrobotnych, w tym osób długotrwale bezrobotnych oraz osób 

borykającymi się ze szczególnymi trudnościami związanymi z pozyskaniem i utrzymaniem 

pracy. Działalność Centrum ma charakter działalności wieloletniej. Przewiduje się, że każda 

osoba bezrobotna będzie uczestniczyć w każdej proponowanej formie aktywizacji zawodowej 

i społecznej przez 12 miesięcy.  

Celem stworzenia Centrum Aktywizacji Osób Bezrobotnych jest zwiększenie szans osób 

długotrwale bezrobotnych na zatrudnienie poprzez: 

- zwiększenie ich aktywności i kompetencji zawodowych w ramach wybranej 

specjalizacji zawodowej ; 

- utworzenie kompleksowych programów szkoleniowych dostosowanych do 

możliwości osób długotrwale bez robotnych powyżej 2 lat i potrzeb lokalnego rynku; 

- zorganizowanie współpracujących ze sobą grup treningowych w ramach praktycznej 

nauki zawodu; 

- umożliwienia i wsparcia zakładania małych własnych przedsiębiorstw lub spółdzielni 

socjalnych przez uczestników programu działających w sektorze usług społecznych. 

 Podejmowane działania w ramach Centrum Aktywizacji Osób Bezrobotnych: 

 warsztaty przygotowujące do udziału w programie 

 szkolenia językowe 

 szkolenia komputerowe 

 szkolenia lub przyuczenie zawodowe 

 praktyka  

 szkolenia i doradztwo biznesowe 

 przyznawanie dotacji na rozpoczęcie samodzielnej działalności gospodarczej. 

Centrum Aktywizacji Osób Bezrobotnych może być realizowane w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013. W ramach PO KL może być sfinansowane do 

85% z Europejskiego Funduszu Społecznego. Partnerami projektu mogą być: Powiatowy 

Urząd Pracy w Lęborku, Urząd Miasta Lęborka i Ośrodki Pomocy Społecznej.         

 Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do zaopiniowania przez Komisje Rady 

Powiatu Lęborskiego. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 
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3) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie przystąpienia Powiatu Lęborskiego 

do projektu pod nazwą „ Budowa sali gimnastycznej przy Specjalnym Ośrodku Szkolno- 

Wychowawczym w Lęborku”. Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Lęborku jest 

jedyną placówką szkolną w mieście nie posiadającą sali gimnastycznej. W okresie jesienno – 

zimowym zajęcia wychowania fizycznego odbywają się w zaadaptowanym pomieszczeniu 

klasowym o pow. 72 m
2 

 i wysokości 2,80 m oraz na holu szkoły. W okresie wiosennym 

większość zajęć prowadzona jest na placu przy budynku głównym szkoły. Organizacja zajęć 

wychowania fizycznego w istniejących warunkach powoduje liczne ograniczenia w realizacji 

założeń programowych obowiązujących na poszczególnych szczeblach kształcenia dzieci           

i młodzieży. Niemożliwa jest realizacja wielu dyscyplin sportowych oraz część ćwiczeń 

ogólnorozwojowych. 

Sala gimnastyczna zostanie zlokalizowana na terenie istniejącego podwórka Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego i stanowić będzie zabudowę plombową pomiędzy 

budynkiem szkoły, istniejącą zabudową budynkami gospodarczymi oraz granicami działki od 

strony ul. Reja i ul. Korczaka. Obsługa komunikacyjna będzie zapewniona od ul. Korczaka. 

Sala stanowić będzie jednocześnie rozbudowę budynku szkoły z którym to będzie połączona 

za pomocą łącznika Pozostała część placu pozostanie w dalszym ciągu utwardzona za pomocą 

nawierzchni asfaltowej. 

Nowa zabudowa w kształcie litery „L” będzie zajmować powierzchnię zabudowy 570 m
2
          

i kubaturę 5.100 m
3
 Salę gimnastyczną o wymiarach 12x24m planuje się całkowicie 

podpiwniczyć (piwnice „wyniesione”). W piwnicy zlokalizowane zostaną szatnie 

z umywalniami, WC, pomieszczenia gospodarcze (schowek) oraz niezbędna komunikacja. 

Natomiast w poziomie przyziemia (wysoki parter – poziom podłogi zlokalizowany będzie na 

tzw. „półpiętrze” – poziom parteru budynku szkoły) planuje się realizację dwóch sal 

korekcyjnych, WC dla osób niepełnosprawnych, klatki schodowej zapewniającej 

komunikację z pomieszczeniami zlokalizowanymi w piwnicy, wejściem do łącznika oraz 

istniejącą klatką schodową w budynku szkoły, ponadto w tzw. „duszy” schodów 

przewidziano miejsce na zamontowanie platformy dla osób niepełnosprawnych. W północnej 

części budynku sali gimnastycznej zaprojektowano dodatkowe wejście, klatkę schodową 

(komunikacja), gabinet dla nauczyciela z węzłem sanitarnym oraz magazyn sprzętu 

sportowego. Powierzchnia użytkowa całości dobudowy wynosić będzie ok. 800 m
2
. W/w 

obiekt planuje się zrealizować w technologii tradycyjnej z użyciem materiałów 

drobnowymiarowych. Pokrycie stanowić będzie blacha. Na w/w inwestycję zostało wydane 

pozwolenie na budowę. Planowana wysokość środków z budżetu Powiatu – wkład własny        

w latach 2011-2013 wynosi 473.500 złotych. 

 Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do zaopiniowania przez Komisje Rady 

Powiatu Lęborskiego. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 

 

4) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie przystąpienia Powiatu Lęborskiego 

do realizacji projektu „ Przebudowa dróg Nr 1306 G i Nr 1322 G”. Przedsięwzięcie pn. 

”Przebudowa drogi powiatowej nr 1306G” o długości 13,7km - czyli odcinek Steknica (droga 

wojewódzka 214) – Łebieniec – Sarbsk -Ulinia- granica Powiatu Lęborskiego jest jednym         

z elementów, który ma na celu poprawę sieci dróg powiatowych w województwie 

Pomorskim. 

Droga powiatowa nr 1306G stanowi ważny element połączeń komunikacyjnych pomiędzy 

miejscowościami turystycznymi leżącymi nad Morzem Bałtyckim. 

Realizacja przedsięwzięcia w znacznym stopniu przyczyni się do rozwiązania problemów 

komunikacyjnych na w/w odcinku drogi. 
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 Projekt wpłynie na wzrost poziomu inwestycji lokalnych oraz na wzrost jakości życia 

mieszkańców tych obszarów poprzez rozwój usług turystycznych na terenie powiatu 

lęborskiego, poprawę dostępności terenów mieszkalno-usługowych, przemysłowych oraz 

poprawę dostępności ludności komunikacji indywidualnej. 

 Szczególne znaczenie ma to w okresie letnim, kiedy w okolice nadmorskie zjeżdżają 

turyści. Ponadto w następstwie przebudowy drogi powiatowej nr 1306G poprawi się jej stan 

techniczny, a co za tym idzie w znacznym stopniu uzyskana zostanie poprawa bezpieczeństwa 

ruchu, przy jednoczesnym zmniejszeniu kosztów eksploatacji poruszających się po drodze 

pojazdów i uzyskaniu oszczędności w czasie przejazdu. 

 Należy zwrócić uwagę, że realizacja projektu wpłynie pozytywnie na ochronę 

środowiska naturalnego. Po realizacji projektu nastąpi poprawa bezpieczeństwa ruchu, 

zwiększenie komfortu i standardu przejazdu, polepszenie równości i odwodnienia jezdni, 

nastąpi skrócenie czasu przejazdu, zmniejszenie natężenie hałasu, poprawi się atrakcyjność          

i estetyka regionu. 

 Jednym z problemów występującym na tej drodze jest jej zły stan techniczny 

nawierzchni, wyboje w jezdni, wykruszanie się krawędzi, koleiny i nierówności oraz 

nieregularne pobocza i rowy, które są przyczyną zagrożenia bezpieczeństwa wszystkich 

użytkowników dróg i sprawiają problemy przejazdowe i dojazdowe, a także często są barierą 

dla potencjalnych inwestorów. Celem projektu jest usunięcie tych barier i stworzenie 

odpowiednich warunków komunikacyjnych dla rozwoju sektora Małych i Średnich 

Przedsiębiorstw (MŚP) zgodnie ze strategią Powiatu Lęborskiego. 

 Celem realizacji inwestycji jest usunięcie zagrożeń i niedogodności wynikających ze 

złego stanu technicznego drogi 1306G, a także stworzenie lepszych warunków do rozwoju 

gospodarczego terenów, przez które przebiega ta droga. 

 Przedsięwzięcie pn. ”Przebudowa drogi powiatowej nr 1322G” o długości 4,54km - 

czyli odcinek od granicy m. Lębork - Kębłowo Nowowiejskie - granica Powiatu Lęborskiego 

jest jednym z elementów, który ma na celu poprawę sieci dróg powiatowych w województwie 

Pomorskim. 

Droga powiatowa nr 1322G stanowi ważny element połączeń komunikacyjnych pomiędzy 

Lęborkiem a miejscowościami turystycznymi leżącymi nad Morzem Bałtyckim. 

Realizacja przedsięwzięcia w znacznym stopniu przyczyni się do rozwiązania problemów 

komunikacyjnych na w/w odcinku drogi. 

 Projekt wpłynie na wzrost poziomu inwestycji lokalnych oraz na wzrost jakości życia 

mieszkańców tych obszarów poprzez rozwój usług turystycznych na terenie powiatu 

lęborskiego, poprawę dostępności terenów mieszkalno-usługowych, przemysłowych oraz 

poprawę dostępności ludności komunikacji indywidualnej. 

 Szczególne znaczenie ma to w okresie letnim, kiedy w okolice nadmorskie zjeżdżają 

turyści. Ponadto w następstwie przebudowy drogi powiatowej nr 1322G poprawi się jej stan 

techniczny, a co za tym idzie w znacznym stopniu uzyskana zostanie poprawa bezpieczeństwa 

ruchu, przy jednoczesnym zmniejszeniu kosztów eksploatacji poruszających się po drodze 

pojazdów i uzyskaniu oszczędności w czasie przejazdu. 

 Należy zwrócić uwagę, że realizacja projektu wpłynie pozytywnie na ochronę 

środowiska naturalnego. Po realizacji projektu nastąpi poprawa bezpieczeństwa ruchu, 

zwiększenie komfortu i standardu przejazdu, polepszenie równości i odwodnienia jezdni, 

nastąpi skrócenie czasu przejazdu, zmniejszenie natężenie hałasu, poprawi się atrakcyjność        

i estetyka regionu. 

 Jednym z problemów występującym na tej drodze jest jej zły stan techniczny 

nawierzchni, wyboje w jezdni, wykruszanie się krawędzi, koleiny i nierówności oraz 

nieregularne pobocza i rowy, które są przyczyną zagrożenia bezpieczeństwa wszystkich 

użytkowników dróg i sprawiają problemy przejazdowe i dojazdowe, a także często są barierą 
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dla potencjalnych inwestorów. Celem projektu jest usunięcie tych barier i stworzenie 

odpowiednich warunków komunikacyjnych dla rozwoju sektora Małych i Średnich 

Przedsiębiorstw (MŚP) zgodnie ze strategią Powiatu Lęborskiego. 

 Celem realizacji inwestycji jest usunięcie zagrożeń i niedogodności wynikających ze 

złego stanu technicznego drogi 1322G, a także stworzenie lepszych warunków do rozwoju 

gospodarczego terenów, przez które przebiega ta droga. 

 Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do zaopiniowania przez Komisje Rady 

Powiatu Lęborskiego. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 

 

5) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Powiatu Lęborskiego na 2007 rok. 

Zgodnie  z art.206 ust.4  ustawy z dnia 30 czerwca 2005 roku o finansach publicznych 

powiaty realizujące  programy operacyjne przedkładają  Zarządowi Województwa w terminie 

do 15 sierpnia  2007 r. informację  o środkach( pochodzących z ich budżetów, stanowiący 

wkład własny w projekcie) , które są planowane na realizację  projektów  w ramach  

programów operacyjnych. Informacje powinny dotyczyć roku 2008 i dwóch kolejnych lat .     

W chwili obecnej Powiat nie posiada dokumentu określającego planowane wszystkie przyszłe 

inwestycje , zbieżnego z całym okresem finansowania  tj. 2007 – 2013. Istnieje więc potrzeba 

aktualizacji Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Lęborskiego- załącznik nr 3.           

W przypadku nieuwzględnienia wszystkich planowanych inwestycji na lata 2007 -2013           

w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym istnieje niebezpieczeństwo, że stanowić to będzie 

podstawę do odrzucenia wniosków aplikacyjnych z przyczyn formalnych . 

 Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do zaopiniowania przez Komisje Rady 

Powiatu Lęborskiego. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 

 

Ad 2) 

 

- Projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie unieważnienia Konkursu na 

stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno- Handlowych w Lęborku. 

Radca Prawny poinformował, iż w kwestiach proceduralnych, w których Zarząd miał 

wątpliwości a mianowicie: 

 czy istnieje termin do którego można było się odwołać do Starosty Lęborskiego, 

 czy organem właściwym do którego należało się odwołać był Kurator Oświaty, 

 czy Kurator Oświaty miał termin w którym powinien zająć stanowisko dot. ww. sprawy, 

wyjaśnił ,że w tym zakresie przepisy są niedoprecyzowane i nie do końca można stosować 

przepisy Kodeksu administracyjnego. Organ Kuratorium Oświaty miał 14 dni na wyrażenie 

opinii dot. Dyrektorów, którą wyraził dla Dyrektorów ZSO nr 1, ZSP nr 1, PP- P. 

 W ślad za stanowiskiem Kuratorium Oświaty Zarząd podjął uchwałę unieważniającą 

Konkurs na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno- Handlowych w Lęborku, z 

powodu nieuzasadnionego odrzucenia oferty, nadając jej numer 52/2007.  

 Od 1 września 2007 r. pełnienie obowiązków Dyrektora ZSE-H do czasu 

rozstrzygnięcia ponownego konkursu, należy powierzyć osobie pełniącej funkcję 

Wicedyrektora ZSE- H p. Karaś  

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 

Ad3) 

Protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 41/2007 został przyjęty 3 głosami za. 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokołowała: Żaneta Łatacz 


